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    Conform  adevarul.ro , Alin Petrache, preşedintele CSM Bucureşti, a declarat într-un
interviu acordat Gazetei Sporturilor, că gruparea finanţată de Primărie îşi va mări raza de
acţiune şi va finanţa şi fotbalul.

  

    În primă fază, se doreşte crearea unui centru de copii şi juniori şi apoi achiziţionarea mărcii
Rapid. „Îmi doresc fotbal, ne dorim fotbal, pentru că este sportul-rege, care atrage spectatorii,
un sport care în acest moment nu este bine văzut. Ceea ce vrem să facem este să creăm un
centru puternic de copii şi juniori, Un centru care mai târziu va putea să continue cu o echipă de
seniori de calitate, în stare să se bată cu primele cluburi ale României“. 

  

      

 1 / 2



Alin Petrache, preşedintele CSM Bucureşti, a declarat ca intetioneaza achiziţionarea mărcii Rapid
Marţi, 14 Februarie 2017 19:35

  

    Petrache a dezvăluit că CSM Bucureşti intenţionează să cumpere marca Rapidului, însă
procedura e anevoiasă.

  

  

  

Citeste mai mult: adev.ro/olcing
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